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Abstract (en)
[origin: US4860947A] A packaging box that may be manipulated to form a basket for serving a bottle of wine which includes a first box portion that is
engagable in a second tubular box portion. The first box portion is oblong and prismatic and includes flaps along upper edges of major surfaces that
may be manipulated to form handles, in addition to flaps along an upper edge of a small surface that may be manipulated to receive and support the
neck of a bottle, as well as a foldable flap portion along an upper edge of a second small surface that may be manipulated to support the bottom of a
bottle.

Abstract (fr)
Boîte pour bouteille du genre de celle comportant un boîtier (1) prismatique oblong, ouvert selon l'une de ses grandes faces, pouvant être engagé
dans un fourreau tubulaire,caractérisé en ce que le boîtier (1) présente des moyens permettant de manipuler et d'assurer le maintien de la
bouteille(B)en position semi-allongée. Le boîtier (1) présente le long du bord supérieur de chacune de ses grandes faces (3) un volet (4) et, le long
du bord supérieur de l'une de ses petites faces (5) un volet (6),ledit volet se raccordant à ceux (4) par l'entremise de soufflets en deux parties (7 et
8).
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